To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN COMMERCIAL BANK Date: 15-09-2022 08:23:39 AM Subject: Annual Report	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك التجاري الأردني التاريخ: 15-09-2022 08:23:39 AM الموضوع: مخالفة التقرير السنوي
With reference to your letter No. 2/3/02320/22 dated 5/9/2022, which includes the lack of data regarding the benefits and bonus of the member of the Executive Management, Mr. Sami Nabulsi, please note that the amounts he received during the year 2021 consisted of salaries worth 57343 JD and a bonus of 3609 JD to bring the total amounts to 60952 JD.	بالإشارة الى كتابكم رقم 22/02320/3/2 تاريخ 2022/9/5 والمتضمن نقص البيانات المتعلقة بالمزايا والمكافآة لعضو الادارة التنفيذية السيد سامي النابلسي، يرجى العلم بان المبالغ التي حصل عليها خلال العام 2021 تمثلت في رواتب بقيمة 57343 دينار ومكافاة بقيمة 9609 دينار لتصبح اجمالي المبالغ 60952
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: زیاد معایعة	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: زياد معايعة